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Kérdés!
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a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni Szabó Pál közlekedési ,
hírközlési és energetikai miniszterhez

Csökkenthető-e Bajna községben az életveszély egy közúti keresztez ődésben?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A választókerületemhez tartozó Bajna község polgármestere, majd képvisel ő testülete
is több alkalommal kérte segítségemet közútjaik balesetveszélyének csökkentésében .
Legutóbb a képvisel ői beszámolómon állampolgárok is felvetették, hogy a Tatabánya -
Esztergom, valamint a Bajna-Bajót közötti közutak kereszteződésében rendszeresek a
balesetek, sok a halálos kimenetelű is . s a balesetek a forgalom növekedésével egyre
gyakoribbak .

Saját magam is mindig félve haladok át ezen a szakaszon, mert mindnégy irányból - a
domborzati viszonyok miatt - beláthatatlan a kereszteződés .

A község polgármestere a közútkezel ő és a rendőrség képviselő ivel több alkalommal
megvizsgálták a kérdést, bejárást tartottak . Ők is arra a megállapításra jutottak, hogy csak
körforgalom kiépítése adhat megnyugtató és végleges megoldást a balesetek megel őzésére .

Korábban az Ön elődjénél is kezdeményeztem intézkedéseket Bajna község
környezetében a biztonságosabb közlekedési feltételek megteremtésére . A Bajna és Szomo r
közötti közúton a síkos aszfalt felmarásával csökkent a balesetveszély, de a mostan i
kérdésemben felvetett keresztez ődés esetében nem történt intézkedés .

Tisztelt Miniszter Úr !
A közútkezelés állami feladatai között prioritása van a balesetveszély megszüntetésének . Ezt
várják kormányzatunktól évek óta a bajnai emberek . Mikor kerülhet sorra ebben a
kereszteződésben a körforgalom megépítése?
Várom Miniszter Úr írásbeli válaszát .
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